
Referat Skolebestyrelsesmøde d. d. 30.04.2025 kl. 19-21 

Deltagere: Annsofie Peyk Veile, (Mødeleder og forplejning) 

Jacob Lind Hjorth,  
Julie Flensted Therkildsen,  
Lise Nexø,  
Karina Bonde Jensen,  
Lasse Spliid,  
Torben Kjølhede,  
Gry Elikofer,  
Barbara Runekilde Torup,  
Jesper Dalkjær Hansen 

Besøg:  
Afbud: Julie, Barbara, Jacob 

 

 

Punkt  Referat 
 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 
 

JH ønsker at tilføje pkt 4 og 5. 

2. Elevrådet 
 

Deltager ikke på dette møde 

3. Udarbejdelse af årsberetning 
 

Bestyrelsens årsberetning til forældremøder i 
august/september 2025.  
+ fordeling af klasser.  
 
Vi skriver årets bedrifter i den Powerpoint 
præsentation, vi plejer at lave til forældremøderne.   
 
Det vil være godt at orientere sig i årets referater.  
             

 Årsberetning er lavet og præsenteres på 
forældremøder i starten af skoleåret.  

4. Bestyrelsens sammensætning  
Line har valgt at trække sig fra 
bestyrelsesarbejdet.  
Hvad gør vi herfra? 

JH har spurgt de to resterende suppleanter, 
om de vil tiltræde bestyrelsen denne gang.  
 
Hvis ikke foreslås at lave suppleringsvalg i 
september. Det vil give mulighed for at få 
nye 0. klasses forældre med. Forældre, der 
evt kunne have lyst til at stille op, når der er 
ordinært skolebestyrelsesvalg i 2026. Det 
kunne være en god måde at understøtte en 
stabil bestyrelse. 
 
Bestyrelsen støtter forslaget, hvis det bliver 
aktuelt.  
 
 

5. Evt udtalelse til det kommunale 
budget 2026.  
 

Kære Skolebestyrelser 
 
 
 

 



Input til Dagtilbuds-, Skole- og Familieudvalgets 
budgetforslag 2026-2029 
 
Dagtilbuds-, Skole- og Familieudvalget begynder arbejdet 
med budget 2026 i maj måned. Vi vil gerne, her i den 
indledende fase af arbejdet med budgettet, have 
bestyrelsernes input til, hvad I synes er vigtigt, at Dagtilbuds-
, Skole- og Familieudvalget sætter fokus på i vores arbejde 
med budget 2026.  
 
Dagtilbuds- Skole- og Familieudvalgets forslag til budget 
behandles på udvalgets møde den 3. juni. Herefter 
fremsendes vores forslag til Byrådet, og det vil indgå i de 
videre politiske drøftelser om budget 2026. Budgettet er 
derfor ikke færdigt til juni. Budgettet begynder at tage form 
efter sommerferien, når Byrådet har 1. behandling af 
budgettet den 26. august og 2. behandling den 8. oktober.  
 
Det er ved 2. behandlingen, at det endelige budget 
vedtages.  I perioden mellem 1. og 2. behandling er der 
mulighed for at afgive høringssvar.  
 
Vi håber, at I har input og ideer til vores budgetarbejde og de 
skal sendes senest d. 8. maj 2025 til følgende mail: 
skole@silkeborg.dk 
 
 
 
Med venlig hilsen  
Gitte Willumsen, Formand for Dagtilbuds,-  Skole- og 
Familieudvalget   
Søren Thomsen, Næstformand for Dagtilbuds,-  Skole- og 
Familieudvalget   
 

6. Status på evt deltagelse i madordning.  
 

På sidste møde drøftede vi muligheden for at deltage i 
en forsøgsordning. Bestyrelsen ville følge personalets 
anbefaling.  

 

Efter drøftelse med lærerpersonalet, vælger 
vi at sige nej tak til at deltage i forsøget.  
Jesper har givet flg svar på forespørgslen:  
 
Vi vælger ikke at deltage i forsøgsordningen.  
Vi er meget for en kostordning – men vi tænker ikke, vi 
behøver at undersøge i 3 år for at konkludere at, det er en 
god ide. De data kan vi få fra nogle af vores nabolande. Vi 
behøver heller ikke bruge 3 år på at undersøge løsninger 
med forældrebetalinger. Det er der rigtig mange skoler, der 
allerede har erfaringer med.  
 
Vi synes, at forsøget i sin opbygning skaber rigtig meget 
forskelsbehandling på vores lille skole med kun indskoling 
og mellemtrin. Nogle må få – nogle må ikke få. Og de børn 
med de mest velstillede forældre får måske mest. Det er ikke 
super rart i en folkeskole.  
 
 
Venlig hilsen 
 
Jesper Dalkjær Hansen 
Skoleleder  
Gjern skole 

 
 

7. Afslutning for skolebestyrelsen 
 
 

Det skal vi da. 
Vi vil gerne holde det på skolen.  
 

mailto:skole@silkeborg.dk


Næste gang vi mødes er sidste gang før 
sommerferien. Skal vi have en form for afslutning?  

 
 

Vi starter kl 18.00 (MANDAG d. 2/6) til 
ordinært møde.  
Lise bestiller mad til den afsluttende del af 
mødet.  
  
 

8. Nyt fra Skole og SFO 
 

-  
 

Lise og Jesper deltager i stort dialogforum 
5/5.  
Tema: En ny forståelse af trivsel: Hvordan kan 
trivselskommissionens anbefalinger omkring fællesskaber i 
fritiden og forældreskabet anno 2025 bidrage til arbejdet 
med at skabe stærke fællesskaber for børn og unge 

 
Ansættelsessamtaler i fht ledig 
pædagogstilling afholdes 6/5.  
Der er mange ansøgere.  
 
Vi får ny pædagogstuderende, Line, pr 1/6.  
Hun skal være hos os til udgangen af 
november.  
 
 
I uge 32 får vi besøg af Rasmus Alenkær, 
der skal fortælle os om pædagogisk 
værtsskab.  
 

9.  EVT 
 
 

Karina: Findes der en bog/arkiv over 
forældrerøddernes arbejde?  
 
JH mener, der findes et værk. Han kigger 
efter det.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


